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Fråga till stadsdelsnämndens majoritet 

 

Sedan stadsdelsnämnderna inrättades så har såväl antalet nämnder samt dess inflytande 

över olika politikområden förändrats vilket inneburit att alltfler frågor avgörs centralt och 

då inte sällan efter initiativ från alliansens borgarråd. Dock är det alltjämt så att cirka 75 

procent av stadens budget berör verksamhet som bedrivs lokalt ute i de olika 

stadsdelsnämndsområdena, såsom exempelvis grundskoleverksamhet samt snöröjning och 

annan skötsel av gator och vägar.  

 

Under innevarande mandatperiod har den lokala alliansmajoriteten stundtals i likhet med 

minoriteten varit kritisk till konsekvenserna av centrala initiativ, prioriteringar och beslut, 

exempelvis stängningen av Farsta Gymnasium samt snöröjningens omfattning och 

kvalitet. Vår fråga till de lokala alliansföreträdarna är om era lokala partiföreträdare inför 

kommande mandatperiod önskar någon förändring av stadsdelsnämndens inflytande och 

beslutsmöjligheter när det gäller olika politikområden som direkt berör våra medborgares 

vardagsliv? Vi emotser gärna ett skriftligt svar vid nästa månads sammanträde med SDN 

 

 

Lars Bäck (V) 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


